## JAD&

## 夏日冷泡茶系列 Summer Cold Brew Tea Collection

供應日期為2023年7月1日至9月30日 Available from 1 July to 30 September 2023

「玉」中菜廳於今個盛夏推出全新夏日冷泡茶系列, 包括多款傳統冷泡茶及氣泡茶,伴您度過炎炎夏日!

Sip on Jade's newly debuted cold brew teas and unlock a sense of coolness on the sunniest of days this summer! From traditional tea to flavourful sparkling tea, there is something for everyone to indulge in our Summer Cold Brew Tea Collection!



由茶藝師每日新鮮製作,採用精選優質茶葉及 Acqua Panna天然礦泉水,經8至12小時低溫淬 鍊而成,甘醇清爽,為夏日消暑解渴之選。

Freshly brewed with high quality tea leaves and Acqua Panna Natural Spring Water by our Tea Master for 8 to 12 hours, our Housemade Cold Brew Teas are perfect for those looking for a cool and invigorating drink this summer.

\$98

自家製冷泡茶 Housemade Cold Brew Tea

來自本地養蜂場香港原蜜的有機龍眼原蜜, 加入細緻的微氣泡及完美紅茶白茶比例,散發 著陣陣香甜馥郁的花果芳香,帶來與眾不同的 品茗體驗。

Made with local organic longan raw honey from Hong Kong Raw Honey and fine carbonated red and white tea, the Rose Osmanthus Sparkling Tea is a refreshing drink with a rich variety of fruity and floral aroma to bring you on a multisensorial experience.

玫瑰桂花氣泡茶 Rose Osmanthus Sparkling Tea \$68



為閣下健康著想,如閣下對任何食物有過敏反應,請告知餐廳職員。

Please inform your server of any food related allergies as your well-being and comfort are our greatest concern.

以上價錢以港幣計算,並另收加一服務費。

Prices are in Hong Kong dollars and subject to a 10% service charge.